
Opnieuw subsidies voor 
Franstalige bibliotheek ondanks 
onvolledig dossier 
 
KRAAINEM - Raadslid André Van de Putte (UNION) wil een 
tweede subsidieschijf voor de Franstalige bibliotheek.Dit punt 
kwam voor op de gemeenteraad maar werd niet gemotiveerd. 
Raadslid Luc Timmermans (OPEN):‘Als raadslid wordt ons 
geleerd om elk punt te motiveren, zodat zowel de oppositie als 
de meerderheid zich kunnen voorbereiden en dat is hier niet 
gebeurd.’ 
 
Raadslid Luk Van Biesen (OPEN): ‘Wij hebben geprobeerd de nodige cijfers 
en rekeningen terug te vinden, maar er zat helemaal niets in het dossier. Wij 
twijfelen niet aan de goede werking van de bibliotheek, maar eerst moeten de 
rekeningen ingediend worden en daarna kan er een subsidie aangevraagd 
worden.’ 

Raadslid Van de Putte (UNION) reageerde met de mededeling dat de 
rekeningen bij hem thuis ter inzage liggen of bij de Nationale Bank van België. 
Oppositiepartij vond dit een vreemde opmerking en stelde zich de vraag of het 
werkelijk de bedoeling is dat men dossiers gaat inkijken in het gemeentehuis 
en daarnaast nog eens op verschillende locaties van zodra blijkt dat 
verenigingen geen zin hebben om de stukken aan de dossiers toe te voegen. 

De voorzitter van de gemeenteraad, Bruno Vandersteen (UNION), merkte op 
dat in de toekomst volledige subsidiedossiers moeten ingediend worden maar 
dit belette de de meerderheid niet om het punt toch goed te keuren.	  


